
 

 

REFERAT FRA STYREMØTE 31.10.17 
 
Tilstede: Helge Normann, Bjørn Engebø, Geir Holmenes, Petter Vegel, Anne 
Fjeldstad. 
 
 
Sak 1. Besøk av Distriktsguvernør 14.11.17. Litt usikker om tidsbruk. Hun har sendt                    
et program for kvelden som er noe uklart. Helge sjekker opp dette.  Gjennomgang 
av KPM.    
 
Sak 2. Penger avsatt til avlyst prosjekt i Distriktet. Forslag fra distriktet om vi skal gi 
de til polio eller solcelleprosjekt. Klubbene må velge. Styret stemte for 
Solcelleprosjektet. 
 
Sak 3. Kasserer informerte om økonomien. «Matkassa» er snart tom, så han vil 
kreve inn kr 500,-  som det er informert om i klubben. 
 
Det ble informert om at neste års styre, skal meldes inn på medlemsnett,av 
sekretær ,innen 31.12.17.  
 
 
Ref. Anne  
 


